
   

NJFF Møre og Romsdal, Skaret 10, 6422 Molde   http://www.njff.no/moreogromsdal   
   Mobil: 92 42 62 93  e-post: m.romsdal@njff.no  

Organisasjonsnummer: 986 454 780 
 

 

Referat fra styremøte       
  
Dato: Mandag 08.06.20 
  
Til stede: Sivert Helland, Monica Malmedal, Tove Hundseth (Teams), Geir Leslie 
Bjørkelund, Randulf Tverfjell, Reidar Strand, Turid Sættem Eggen (teams), Olav 
Helland, Reidar B. Frisenberg og Oddbjørn Opstad. 
  
Fra administrasjonen møtte: Åsa Fredly  
Fraværende: Ole Henning Johansen 

 

 
Sak 19.06.20 Godkjenne referat fra tidligere styremøter 
 

Fylkesstyret har avholdt møter på Teams etter at situasjonen rundt korona gjorde det umulig å 

gjennomføre vanlige fysiske styremøter. I den forbindelse har ikke fylkesstyret gjennomført 

møtene som vanlig og ikke godkjent referat på vanlig måte. Derfor må flere referat nå 

godkjennes. Referat fra følgende styremøter skal behandles: 

- 26. februar 

- 2. april (orienteringssaker) 

- 15. april 

- 6. mai (forberede årsmøte) 

 

Referat fra 26. februar og 2. april er utsendt tidligere, men ligger også vedlagt. 

 

Forslag til vedtak: 
Styret godkjenner referat fra: 

- 26. februar 

- 2. april 

- 15. april 

- 6. mai 

    

Vedtak: 
Styret godkjenner referat fra: 

- 26. februar 

- 2. april 

- 15. april 

- 6. mai 

 
Sak 20.06.20 Har koronapandemien påvirket fylkeslaget? 

- Status økonomi 

- Status prosjekter og kurs/aktiviteter 

- Tiltak for å sikre aktivitet i fylkeslaget/lokalforeninger 

- Virksomhetsplan 

 

Forslag til vedtak 
Styret tar saken til orientering. 
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Diskusjon 
Koronaepidemien har påvirket arbeidet for fylkeslaget på flere måter. 

 

- Vi fakturerer ikke Molde jff for husleie da de ikke har brukt kontoret fra mars. Eller står 

det bra til med økonomien. Vi beholder tilskudd uavhengig av prosjektgjennomføring. 

Dersom vi drifter med et stort overskudd kan det hende fylkeskommunen vil se på 

tilskuddene og vurdere tilbakekalling om vi ikke gjennomfører prosjekt som vi har fått 

tilskudd til. 

- Ønske om å gjennomføre grunnkurs hund. Sivert tar kontakt med Ola Johan Skaar 

- Skyteaktivitet: Få media til å fatte interesse for trening blant jegere før jakt. Reidar og 

Oddbjørn på saken. Fokus på human jakt og god jaktetikk. 

- Styret vil også ta opp en sak på neste styremøte vedr. å få starte opp to-håns fluefiske 

instruktørkurs og utdanning av fylkesinstruktører. Saken sendes inn til 

sportsfiskeutvalget i forbundsstyret sentralt. Dette er en sak som har blitt liggende ugjort 

i mange år, og styret ønsker nå å få en avklaring på om dette kan få en formell 

godkjenning fra NJFF sentralt. 

- Fylkesstyret ønsker å arrangere en åpen familiedag med mye innhold. Her kan 

medlemmer også ta opp hva de ønsker av aktiviteter neste år når «korona situasjonen» 

åpner for større frihet. 

- Ungdom – familiemedlemskap: fylkeslaget skal ta direkte kontakt med alle nye 

familiemedlemskap for å knytte folk til oss. Vi kan sende dem videoer, gi opplæring. 

Dette bør også foregå lokalt for å holde aktivitetsnivået oppe og motivasjon til 

lokallagsarbeid oppe. Fylkeslaget kan tilby aktiviteter! 

 - matkurs 

 - fiske/sløying 

 - gjøre ting på en annen måte i koronatiden 

- For å komme enda mer i gang igjen ønsker styret å arrangere en fiskecamp. Tema kan 

være innlandsfiske/sjøfiske. En vil se på om dette kan deles opp i tre geografiske 

samlingspunkt Nordmøre, Romsdal og Sunnmøre. For å få kontinuitet i arbeidet vil det 

bli engasjere en person som kan følge opp saken praktisk fra fylkeslaget. Personen kan 

også brukes til andre tiltak i denne perioden. Åsa får fullmakt til å følge opp arbeidet 

med å engasjere midlertidig medhjelper til kontoret. 

- Arrangere «fylkesmedlemsmøte». Temadag med trekkplaster: 

• Jakt – foredrag 

• Fiske – foredrag 

• Friluftsliv – kokke Wenche. Matlagingskurs for familier 

• Ungdom og familier 

• + noe praktisk: f.eks. prøve fiskeutstyr, miniatyrskyting med luftgevær m.m. 

 

Vedtak 
1. Molde jff skal ikke betale husleie for mars og fram til de starter med klubbkvelder igjen. 

2. Fylkeslaget ansetter en person som skal jobbe med aktiviteter i sommer og fungere som 

ferievikar for Håvard. 

3. Fylkeslaget skal motivere til økt aktivitet og kompetanseheving blant medlemmer og 

lokalforeninger, ha ekstra fokus på nye familiemedlemskap og ungdommer. 

4. På neste styremøte skal sak om to-hånd instruktørkurs behandles. 
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Sak 21.06.20 Ettersøksrapport 
 

Saken ble ferdig og lagt fram den 08.06.20.  

 

Forslag til vedtak 
Fylkesstyret stiller seg bak forslaget til høringssvar til forbundsstyret. 

 

Vedtak 
Fylkesstyret stiller seg bak forslaget til høringssvar til forbundsstyret. Sivert og Åsa får fullmakt 

til å justere forslaget den 09.06, samme dag den sendes inn. 

 

Sak 22.06.20 Høring regionreform – forslag til endringer i NJFFs 
organisasjonsstruktur 

Vi har fått på høring «Forslag til endringer i NJFFs organisasjonsstruktur som følge av 

kommune- og regionreformene». Problemstillingen er knyttet til fylkesgrensejusteringer med 

utgangspunkt i fusjoner av kommuner (kommuner som tidligere lå i forskjellige fylker). 

 

Forbundsstyrets forslag til organisatoriske grensejusteringer 

 

Forbundsstyrets foreslår at det gjøres følgende endringer i NJFFs organisasjonsstruktur: 

• Halsa JFF overføres fra NJFF Møre og Romsdal til NJFF Sør-Trøndelag. 

Endringene realiseres fom. 1. januar 2021. 

 

NJFF sentralt ber oss om begrunnete tilbakemeldinger fra foreninger og fylkeslag på denne 

høringen. NJFF Møre og Romsdal må i dette tilfellet kommentere forbundsstyrets forslag om å 

overføre Halsa jff til NJFF Sør - Trøndelag. 

 

Vurdering: 

Halsa jff hadde ved årsskiftet 37 medlemmer. Av disse var 2 barn-/ungdomsmedlemmer. De 

driver aktivt med jegerprøven, tilbyr nye jegere opplæring i jakt og de engasjerer seg sterkt i 

rovviltjakt, spesielt gaupe. Fylkeslaget har hatt et godt samarbeid med Halsa jff gjennom bl.a. 

tilbud til barnehager de siste årene. Halsa jff har vært en viktig bidragsyter når det gjelder 

sporing av gaupe og det oppdraget vi har fått via NJFF fra NINA. 

 

Ønsket til lokalforeningen vil bli det viktigste for oss å ta hensyn til i denne høringen da antallet 

medlemmer og økonomiske hensyn ikke er avgjørende for oss. Halsa jff uttrykker ønske om å 

fortsatt være en del av NJFF Møre og Romsdal. Hovedargumentet er samarbeidet de har etablert 

med fylkeslaget, og at de naturlig samarbeider med nærliggende kommuner og lokalforeninger 

i Surnadal og Tingvoll og til en viss grad også Aure. De har ikke etablert et naturlig samarbeid 

med lokalforeninger nordover og i Trøndelag fylke.  

 

NJFF Møre og Romsdal ønsker å støtte lokalforeningen sitt ønske om å fortsatt være en del av 

NJFF Møre og Romsdal og vi støtter derfor ikke forbundsstyrets forslag om å overføre Halsa 

jff til NJFF Sør-Trøndelag. 

 

Forslag til vedtak 
Fylkesstyret ønsker å støtte lokalforeningen sitt ønske om å fortsatt være en del av NJFF Møre 

og Romsdal og vi støtter derfor ikke forbundsstyrets forslag om å overføre Halsa jff til NJFF 

Sør-Trøndelag. 
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Vedtrak: 
Fylkesstyret ønsker å støtte lokalforeningen sitt ønske om å fortsatt være en del av NJFF Møre 

og Romsdal og vi støtter derfor ikke forbundsstyrets forslag om å overføre Halsa jff til NJFF 

Sør-Trøndelag. 

 

Sak 23.06.20 Fiskesommer 2020 
Det har lenge vært et spørsmål om fiskesommer blir gjennomført i 2020. Pga. mindre strenge 

smittevernregler kan det nå gjennomføres fiskesommer, men det må tas hensyn til 

myndighetens råd ang. korona. I informasjonen fra sentralt har vi fått beskjed om at alle 

foreninger som har søkt og som gjennomfører fiskesommer vil få godkjent sin søknad. Å 

gjennomføre Fiskesommer i en form som tar hensyn til smittevernreglene er krevende. På 

bakgrunn av dette stilles det ikke forventninger til foreningene om gjennomføring før etter 1. 

august. Forutsetningen for dette er at myndighetenes signaler om gradvis åpning av samfunnet 

går som forutsatt. Men, om det er mulig å gjennomføre arrangementet innenfor 

smittevernreglene før 1. august grunnet lokale forhold, er det opp til lokalforeningene å avgjøre 

når de vil gjennomføre. NB! Ingen tillitsvalgte eller medlemmer skal behøve å utsette seg for 

unødig smitterisiko, og ingen tillitsvalgte kan pålegges å stille på kurs og arrangementer for at 

dette skal kunne avholdes. 

 

Som vanlig oppfordres styret til å delta på Fiskesommerarrangement. I år er det ikke mange 

arrangører her. Kristiansund og Nordmøre jff, Skåla jff, Valldal jgg og Ålesund jspl er de som 

har søkt. Dato for arrangementene er ennå ikke fastsatt iom at korona har endret planene til de 

fleste. 

 
Forslag til vedtak 
Fylkesstyrets medlemmer deltar på Fiskesommerarrangementene som tilbys av 

lokalforeningene våre. Tillitsvalgte tar på eget initiativ kontakt med lokalforeningen for å 

avklare deltakelsen. 

 
Vedtak 
Fylkesstyrets medlemmer deltar på Fiskesommerarrangementene som tilbys av 

lokalforeningene våre. Tillitsvalgte tar på eget initiativ kontakt med lokalforeningen for å 

avklare deltakelsen. 

 

Sak 24.06.20 Sjølaksefiske i Møre og Romsdal 
Leder i fiskeutvalget ønsker at det skal tas opp en sak i fylkesstyret ang. situasjonen for anadrom 

fisk i sjø, da med tanke på fiske med faststående redskap. Laks og sjøørret har en stor dødelighet 

i sjø og møter mange trusler på sin vandring inn og ut av elvene. En av farene er fiske med 

stang og håndsnøre og kilenotfisket som foregår en begrenset periode på sommeren. Forskrift 

om fisketider for fiske etter anadrom fisk i sjø regulerer fisketidene. Gjeldende forskrift finner 

dere her: https://lovdata.no/dokument/SF/forskrift/2012-05-10-431 

 

Leder i fiskeutvalget er mest bekymret for hvordan fisket utenfor gyroinfiserte vassdrag skal 

foregå. Sjøørret er i utgangspunktet fredet for kilenotfiske i vår region og skal settes ut. 

 

Rauma ble friskmeldt i 2019 og ordinært fiske er ikke åpnet i 2020. Rauma renner ut i 

Romsdalsfjorden og der er det ikke lov å drive kilenotfiske. Dermed blir reetableringen av 

Raumavassdraget ikke forstyrret av kilenotfiske i år. Når det gjelder Driva er situasjonen litt 
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annerledes. Her ønsker man en så liten laksebestand som mulig før gyrobekjempingen slik at 

man er sikrere på en vellykket behandling. Derfor ønsker ikke myndighetene å stenge for 

kilenotfiske der da det ikke har en hensikt. Men, sjøørret skal settes ut. 

 

I 2018 ble det avlivet ca 20 tonn laks i elver iMøre og Romsdal (1,7 tonn sjøørret), og det ble 

tatt 25 tonn laks i kilenot. Antall fiskere i elver og ant. kort solgt har jeg ikke tall på, men det 

var 76 registrerte kilenotfiskere. 

 

På grunnlag av dette må styret diskutere om fylkesstyret skal mene noe i denne sammenheng. 

Det vil komme en høringssak ang. regulering av sjølaksefisket i løpet av sommeren/høsten. 

Hovedrevisjonen av forskrift for fiske etter anadrom fisk i elv og i sjø som skal gjelde i fem år 

fra 2021 er startet, og fylkeslaget har allerede gitt et høringssvar ang. fiske i elv, og vi har 

antydet at vi ønsker å endre reglene for fiske i sjø. Dette høringssvaret er sendt styret tidligere. 

 

Forslag til vedtak 
Saken legges fram som diskusjonssak. 

 

Diskusjon 
- Hva skal vi påvirke? 

- Hvordan skal vi påvirke? 

- Hvem skal vi ta opp dette med? 

 

Vår nærmeste offentlige myndighet er Fylkesmannen og videre Miljødirektoratet over der 

igjen. Det er FM vi skal forholde oss til. Fylkeslaget må mene noe i forhold til elver som er 

under behandling og reetablering med hensyn til kilenotfisket. I dette ligger bl.a. 

- Prising av vald/fiskekort i elver som er gyrobehandlet 

- Fiske på blanda bestander 

- Hensynet til sjøørreten. 

 

I pågående høring ang. nye forskrifter for fiske etter anadrom fisk i sjø og vassdrag må 

fylkeslaget fremme sitt syn ang. dette. Når det gjelder prissetting av fiskekort i behandlet 

vassdrag må vi følge med på hva som skjer og be om hjelp fra NJFF sentralt. 

 

Vedtak 
Randulf får fullmakt til å fremme tre konkrete saker til neste styremøte på sak 24.06. 

 

Sak 25.06.20 Medlemsfordeler – ammunisjon og lerduer 
NJFF har ingen sentrale medlemsfordeler når det gjelder kjøp av ammunisjon og lerduer. Det 

kommer stadig spørsmål til fylkeslaget om vi i fylket vet om en innkjøpsordning som 

lokalforeningene kan benytte seg av for innkjøp til skytebaner.  

 

Forslag til vedtak 
Fylkeslaget skal jobbe for å få til en lokal innkjøpsavtale for ammunisjon og lerduer som skal 

gjelde for våre lokalforeninger. 

 

Vedtak 
Fylkeslaget skal jobbe for å få til en lokal innkjøpsavtale for ammunisjon og leirduer som skal 

gjelde for våre lokalforeninger. Sivert jobber videre med dette. 
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Sak 26.06.20 Plan møter og samlinger høsten 2020 
Styremøter 

Felles utvalgssamling 

Tillitsvalgtsamling og regionmøter 

 

Forslag til vedtak 
Ingen forslag til vedtak. 

 

Vedtak 
Styremøte: 

August  18.08 

Sept.  29.09 

Okt.  20.10 

 

Fellesmøter: 

Nov.  24.11 Styret ved behov. Årshjul etc. Utvalgsmøte. 

Des.   05-06.12 TV-samling 

 

 

Muntlige orienteringer 
 
A   Medlemsstatus per 01.06.20 - inkl. familiemedlemskap 

Vi har for første gang på lang tid fått en medlemsvekst i fylket. Hovedårsaken 

er at mange har benyttet anledningen til å tegne et familiemedlemskap.  

B  Økonomi 
C  Status biler 
D  Kurs og aktiviteter gjennomført og planlagt 
E  Jakt på Frei 2020 – møte med Kristiansund og Nordmøre jff 
F  Prosjekt kartlegging av sjøørret  
G  Profilering/Profileringstøy 
H  Introjakttilbud – tilskudd og plan for høsten 
I  Fylkesfiskevald – status 

Møte onsdag 10/6 med elveeierlag 

J  Årsmøter i lokalforeninger – status 
K  Mediekurs 
L  Møte med statsråd Tina Bru ang. vilkårsrevisjoner 
 
 
 
 
09.06.20 
 

Leslie Bjørkelund 

Sekretær  
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